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Wij noemen ons zelf graag Verbindelaar. Dat is niet zomaar. Het is een resultaat van werken als ver-

binder en ontwikkelaar en een leven lang leren. We hebben beide een directe relatie met de mooie 

beroepsgroep buurtsportcoaches. We nemen je graag mee in onze eigen ontwikkeling in relatie tot 

de ontwikkeling van het vak van buurtsportcoach. 

Ik (René) was destijds als directeur van de Werkgevers in de Sport (WOS) betrokken bij het eerste 

functieprofiel van de combinatiefunctionaris. Dat was toen echt pionieren. De gedachte was ver-

binding te maken tussen sport en onderwijs. Er zouden nog vele sessies en ontwikkelingen volgen. 

Zelf ben ik opgeleid als (cao-)onderhandelaar. Toen ik als zelfstandige verderging, ben ik me meer 

op de voordelen van de dialoog gaan richten. Mijn ervaring als onderhandelaar ben ik samen met de 

gewenste competenties van buurtsportcoaches gaan combineren met de ontwikkeling van dit vak. 

‘Verbindingen maken’ stond zo centraal en daar had ik wel ervaring in. Samen met Karin van der 

Maat (medeoprichter van het label de Verbindelaar) en in nauw contact met de buurtsportcoaches 

heb ik een training ontwikkeld die juist gaat over deze competenties: Ontwikkelkracht door dialoog. 

Karin en ik hebben hierover ook een boekje uitgebracht. Karin bracht haar eigen specifieke kennis 

in, we vullen elkaar mooi aan en leren zo dus van elkaar. Na het boekje hebben we in de praktijk ook 

een volgende stap gezet. Het werk als verbindelaar zijn we steeds meer gaan zien als duurzaam ver-

binden. Verbinden lukt ons meestal wel, ontwikkelaar zijn is een volgende stap, maar het vasthouden 

van wat we ontwikkelen is een veel lastiger klus. We hebben daarom bouwstenen ontwikkeld voor 

het duurzaam verbinden. Zelf heb ik dat in de praktijk gebracht door de Verbindelaar duurzaam te 

laten voortbestaan. Vandaar dat ik Wilco heb gevraagd leiding te gaan geven aan de Verbindelaar. 

Verbinden, kennis delen, blijven ontwikkelen en werken aan een duurzaam karakter, dat geldt voor 

mij, maar ook voor de andere professionals in de sport. Ik geef graag het stokje ook in deze column 

over aan Wilco Huisman.

Ik (Wilco) ben begonnen als buurtsportcoach en verenigingsondersteuner bij Accres in Apeldoorn 

waarna ik vervolgens als verenigingsmanager bij SV Twello werkzaam was. Deze kennis en ervaring 

kon ik mooi meenemen in mijn vervolgstap als zelfstandig ondernemer. Ik heb afgelopen jaren veel 

verenigingsbestuurders begeleid om samen te kijken naar hun toekomstvisie. Samen met groepen 

vanuit de verenigingen ging ik op zoek naar hun kern, hun energie, hun DNA. Niet van bovenaf, maar 

als procesbegeleider. De afgelopen twee jaar ben ik betrokken geraakt bij het opstellen en uitvoeren 

van lokale sport- en preventieakkoorden. Met veel plezier heb ik deze trajecten uitgevoerd vanuit 

de Verbindelaar. Wat ik daar geleerd heb, is dat de energie zit in gemeenschappelijke belangen, 

daarmee zet je een beweging in gang. De visie van René en Karin op verbinden en het in beweging 

krijgen van mensen en organisaties sprak mij aan. Ik ben betrokken bij trainingen en diverse proces-

begeleidingstrajecten. Ik merk ook steeds meer dat we er niet alleen zijn om een beweging in gang te 

zetten, maar vooral om dat een duurzaam karakter te geven. Met elkaar hebben wij daarvoor bouw-

stenen ontwikkeld, maar iedere dag maken we weer nieuwe ervaringen mee en blijven ook wij leren 

vanuit onze praktijk. Inmiddels ben ik verantwoordelijk voor de bedrijfsvoering van het label. Vanuit 

mijn werk en mijn praktijkervaring heb ik mij doorontwikkeld door te doen en te leren. Een leven lang 

leren is inmiddels mijn motto geworden. Van Verbinder en ontwikkelaar ben ik nu Verbindelaar.

Hoewel we als adviseurs vaak alleen staan in een opdracht, zijn we nooit alleen. Intern maken wij 

verbinding met elkaar, leren wij van elkaar en maken gebruik van elkaars expertise. De voorwaarde 

voor een Verbindelaar. We benutten de inzet van meer collega’s binnen de Verbindelaar om nog meer 
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expertise met elkaar te delen en maatwerk te kunnen leveren. Ook wij leren steeds weer door nieuwe 

inzichten, de nieuwe politieke realiteit en van het werkveld zelf door in gesprek te gaan met profes-

sionals. Het vak van buurtsportcoach groeit, niet alleen in aantal, maar ook in de professionele ont-

wikkeling. Zij zijn niet meer weg te denken uit het veld van sport en bewegen. Steeds meer ontstaat 

de directe relatie met het sociale domein. Wat een mooie uitdaging voor het vak!

De buurtsportcoach moet meer doen dan verbinden en ontwikkelen, hij/zij zal meer en meer mens 

en organisatie in beweging moeten brengen. Een echte Verbindelaar. Dat vraagt om andere, nieuwe 

competenties. Dat vraagt om het meenemen van partijen. Dat vraagt om dialoog, verbinding en om 

ontwikkelkracht. Een mooie uitdaging en vergelijkbaar met wat wij zelf hebben doorgemaakt. Ook 

wij leren nog iedere dag en delen dat graag in onze trainingen. Een professionele ontwikkeling van 

het vak vraagt om professionele ontwikkeling van jezelf. Groei van een Verbinder en Ontwikkelaar 

naar een Verbindelaar.

Meer info: www.verbindelaar.nu; info@verbindelaar.nu. 


